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ORDRE DEL DIA, TEMES A TRACTAR 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Pol Chacón, Biel Morón, Max Taulé, Bruna Povedano, Nayara Galisteo,  Clàudia 

Prat, Judith García, Susanna Rivera, Iryna Bueno, Maria Flores, Norah 

Blázquez, Andrea Barzano, Julen Viñuales, Martí González, Júlia Prada, Diego 

Pérez, Albert Montells, Bruna, Maria. 

Mercè i Judit (dinamització) 

A la segona part s’hi afegeixen les famílies dels representants. 

A la tercera part s’hi afegeixen l’Ignasi Jiménez, Alcalde, i els regidors i 

regidores següents: Dani Pérez, Joan Creus, Carol Gómez, Joana Borrego i 

Núria Raspall. 

1a part: de les 17.30 a les 18.20 preparem el que volem dir a l’Alcalde i als 

regidors/es.  

2a part: S’incorporen a la reunió les famílies dels i les representants per 

poder-nos conèixer i per resoldre dubtes sobre el que fem al Consell 

d’Infants 

3a part: S’incorporen l’Alcalde i alguns regidors per constituir el Consell 

d’Infants 

 

DIA I HORA:  dijous 3 de desembre 2020, 17’30h 

LLOC:  Cada representant a casa seva (plataforma Zoom) 



 
 

 

EL QUE PARLEM I DECIDIM SOBRE CADA TEMA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

PREPAREM ACTE DE CONSTITUCIÓ 

Abans de preparar l’Acte ens donem la benvinguda, coneixem els animals que 

tenen alguns/es representants a casa (tortuga, gats, gossos...) i comentem 

que hi ha una representant que no han rebut la convocatòria. Tornarem a 

revisar els correus, especialment els de les últimes incorporacions. 

 

Per presentar-nos davant l’Alcalde i els Regidors/es durant l’Acte de 

Constitució, ens preparem un paper per escriure el nom del nostre lloc preferit 

de Castellar i ens pensem un lloc que ens agradaria que millorés. Així, quan 

ens presentem direm: nom, escola, quin és el nostre lloc preferit de Castellar i 

quin és el que creiem que s’hauria de millorar. 

 

Decidim explicar què és el que hem estat fent fins ara i distribuïm els temes 

entre tots/es els que volen parlar: 

 

La Bruna del Sol i la Lluna presenta i explica que som 26 representants de 

totes les escoles, que ens voldríem trobar presencialment però que, mentre no 

és possible, ens reunim virtualment. 

La Bruna Povedano i el Max expliquen les propostes de Nadal i que la Joana i 

l’Eulàlia van venir a l’última trobada del Consell d’Infants. Amb elles vam parlar 

de: que no hi haurà fira de santa Llúcia, que no es podran fer actes amb molta 

gent junta. Però que no patim per l’arribada dels Reis de l’Orienta a Castellar, 

ja que vindran segur però no serà una cavalcada com les dels altres anys. 

Caldrà buscar la manera que tothom pugui veure els reis però sense 

aglomeracions de gent. 

Des del Consell vam proposar: 

DECORACIÓ DEL POBLE:  

- Fer un concurs de decoració de les façanes de les cases.  

- Posar ninots als balcons.  

- Decorar dins el mercat. 

- Posar altaveus amb música de Nadal. 

LLUMS:  

- Posar més llums i més arbres de nadal decorats per diferents llocs del poble. 

No només pels carrers més cèntrics i amb comerços sinó a tots els carrers i 

urbanitzacions de Castellar. 

-  Posar lletres lluminoses amb frases tipus “Bon nadal” a les entrades en 

cotxe per donar la benvinguda.  

- Fer màpings lluminosos a les façanes i també al terra. 

ACTIVITATS: 

- Posar una pista de patinatge sobre gel (lliure de COVID, amb cita prèvia). 

- Fer una gimcana per Castellar per animar a comprar als petits comerços. 

- Fer postals de Nadal per als avis i àvies que viuen a les residències. 

- Fer un concurs telemàtic de cantar nadales. 

- Comprar regals als nens i nenes que no poden tenir-ne. 

 

Ens han donat les gràcies per tantes propostes i han dit que algunes sí que es 

podran fer, altres valen molts diners i altres les apunten per un altre any 

perquè per aquest ja no hi som a temps. 
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AMB LES FAMÍLIES 

S’incorporen a la reunió les famílies d’alguns representants. La Judit i la Mercè es 

presenten i expliquen que hauríem fet una reunió amb presencial però, com que no 

és possible, aprofitem els minuts previs a l’acte de constitució per veure’ns i per 

resoldre dubtes sobre el projecte. 

Les famílies pregunten, sobretot, per com s’organitza el dia de la ràdio: Passem a 

buscar els representants el dia que els hi toca (el tenen anotat al bloc i enviem 

recordatori als representants i a l’escola uns dies abans). Els recollim a les 12.30h, 

entren en antena a les 12.45h aproximadament i cap a les 12.15h sortim de la 

ràdio i, si dinen a l’escola, els tornem a acompanyar. Per tant, no afecta al 

menjador perquè tenen temps de dinar. 

Recordem que les entrevistes estan penjades a la web de la ràdio. 

https://www.lactual.cat/radio-castellar.html 

 

 

1.  

 

  2 

2 

L’Andrea explicarà la proposta de les postals de Nadal, que va sortir dels 

companys i companyes de la seva escola, i que ja s’està tirant endavant.  

Tots els nens/es que vulguin podran escriure postals de Nadal a les persones que 

viuen a les residències de Castellar. Es proposarà a les escoles si volen fer-ne. 

Enviarem llistat de noms dels avis per poder personalitzar les postals que els hi 

passarem a buscar el dia 15. La Ludoteca serà un punt de recollida de postals.  

 

La Nayara explicarà la campanya dels Drets de la Infància. 

Hem fet difusió dels Drets a través de l’Actual, de les xarxes socials i dels cartells 

que els i les representants del Consell d’Infants han penjat per Castellar. Algunes 

classes han treballat els drets a partir dels cartells, altres han fet un vídeo.  

Demanem a les representants que ens expliquin el vídeo sobre els dreta dels 

infants que han fet els seus companys i companyes de 2n de la seva escola però 

quedem que en parlarem a la propera trobada perquè ho han de preguntar bé. 

 

El Biel preguntarà què passa amb les propostes dels pressupostos participatius 

que vam fer l’any passat i que no es van votar perquè es van anul·lar les 

votacions per la pandèmia. La proposta del Consell era millorar l’skate park i fer 

una zona de parkour. 

https://www.lactual.cat/radio-castellar.html


 
 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

AMB L’ALCALDE, REGIDORS I REGIDORES 

Comencem presentant-nos tal com hem preparat l’estona abans. Diem el nostre lloc 

preferit de Castellar i surt: La Biblioteca, la Plaça Catalunya, la Plaça Europa, la 

Plaça Mestre Anyé, l’Auditori, l’Alsina Balladora, el Puig de la Creu, l’Airesol C, 

l’skate park, la Plaça Calissó, el descampat de davant de davant de l’Aldi, la Plaça 

Major, plaça de les 3 Moreres, la Pl. Major, Castellar vell i les Arenes. 

Diem un lloc de Castellar que ens agradaria millorar i surt: La Plaça Catalunya, la 

xarxa de volei del Carrer Arbreda, les baranes trencades de l’era d’en Petasques, els 

edificis que estan a mig construir, la plaça del mercat (posar rampes per patinets), 

la Plaça dels horts, els accessos a l’entorn, l’Espai Tolrà, plaça al costat de l’escola 

Mestre Pla, la pl. Mestre Anyé, tirolina de la Pl. Europa, millorar l’Arbreda, la massa 

forestal dels entorns, tanques a la Pl. Catalunya per aturar les pilotes, les rajoles del 

terra de la font de la Pl. Major 

L’alcalde, regidors i regidores també diuen els seus espais preferits i el que 

millorarien i veiem que coincidim bastant. Tots/es valorem molt l’entorn de Castellar 

i alguns equipaments. 

L’Alcalde i els altres regidors i regidores encoratgen a les representants a ser 

transmissores de les opinions i propostes de tots els nens i nenes de Castellar. 

S’explica que està previst ampliar la Biblioteca de Castellar, que s’està reformant la 

Pl. del C/ Luxemburg, s’ha millorat una pl. del Airesol A/B, que es reformarà aviat la 

Pl. dels Horts, també la pl. de prop de l’escola El Casal, la Pl. Lluís Companys, l’Era 

d’En Petasques i que també convé fer-ho a la Pl. Catalunya. 

Seguidament expliquem el que hem estat fent aquest curs des del Consell, tal com 

havien preparat. 

Alguns representants han fet preguntes com: 

- Aquest any es faran pressupostos participatius? Ja que l’any passat no es van 

arribar a fer per la pandèmia i es vol repescar la proposta de millora del Skate 

Park i altres que sorgeixin (Biel). 

La Carol,  regidora de Responsabilitat Social (que inclou participació) diu que sí 

que n’hi haurà pressupostos participatius el 2021 i es podran presentar les 

propostes del 2020. 

 

Com que s’ha fet tard, els regidors i l’alcalde diuen que estan a disposició de tot el 

que necessiti el Consell d’Infants i tanquem la sessió. 
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QUI ANIRÀ A LA RÀDIO: El Casal i l’ Emili-Carles Tol 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

QUI ANIRÀ A LA RÀDIO:  

Representants de 5è de El Sol i la Lluna:Maria, Bruna i Pol. 

El dimecres 16 de desembre a les 12’30h.  

 

 

DATA DE LA TROBADA SEGÜENT: Dijous 14 de gener. 

  

- Podríem fer un recull de videojocs en línia de temàtica nadalenca? (Albert) 

El Dani, Regidor de Cicles de Vida (Infància i Adolescència) respon que sí, 

que es poden buscar webs i penjar els enllaços a la web municipal. 

- La Nayara recorda que es fa una recollida d’aliments per part de Càritas per 

les famílies que ho necessiten. 

- La Susanna pregunta si es podran jubilar les mestres que ho volen fer aquest 

any. L’ Ignasi diu que sí que podran. 

- La Clàudia proposa que tothom utilitzi els fanalets per rebre els Reis Mags. 

- La Susanna ha explicat com ella pensa que serà Cavalcada de Reis. La Joana 

i l’ Ignasi han aclarit que aquest any no hi haurà cavalcada com la dels altres 

anys a causa de les mesures de prevenció que marca el PROCICAT. 

Sí que es transformarà el Palau Tolrà serà en “Palau Reial” dels Reis de 

l’Orient: els dies 2 i 3 de gener hi haurà l’Ambaixador reial recollint cartes al 

Palau Tolrà. I els Reis hi seran el 4 i el 5 de gener. Rebrem instruccions de 

com assistir-hi. 

- La Irina ha dit que hi ha un niu de vespes asiàtiques al Espai Tolrà. L’Ignasi 

ha dit que els operaris municipals ho saben i el retiraran. 

Com que s’ha fet tard, els regidors i l’alcalde diuen que estan a disposició de tot el 

que necessiti el Consell d’Infants i tanquem la sessió. 

Abans d’acabar, avisem els següents canvis en el calendari: 

 NO hi haurà sessió  10 de desembre. 

 La propera sessió serà el 14 de gener perquè, amb el canvi de data de 

l’acte de constitució adaptem el calendari. 



 
 

 

 

 

 

 


